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Automatisches Flugkdrperlenksystem und Flugkérper mit einem solchen System.
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Abstract (en)
[origin: US4735379A] This invention relates to a multi-target guiding system for missile, wherein it is provided with an electronic scanning antenna;
it effects a classification of the targets by order of priority and orients the missile by controlling the control surfaces towards the target of highest
priority. During classification, the system causes the direction of advance of said missile to vary in order to maintain said targets in its domain of
action for as long as possible.

Abstract (fr)
- Systéme de guidage multicible pour missile. - Selon l'invention, le systéme (2) est pourvu d'une antenne a bayalage électronique ; il effectue un
classement des cibles par ordre de priorité et oriente le missile (1) par commande des gouvernes (3) vers la cible la plus prioritaire. Pendant le
classement, le systéme (2) fait varier la direction d'avance dudit missile pour conserver le plus longtemps possible lesdites cibles dans son domaine
d'action D.
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